

中大四十五周年講座——「下一站牛津：羅德學人在中大」 16/4/2009

CUHK 45th Anniversary Lecture - "Rhodes Scholars at CUHK"

校長劉遵義教授於講座前接見四位羅德學人，由講座召集人聯合書院院長馮國培教授陪同。

右起：1994年羅德學人王鳴峰校友(94/聯合/工管)、1998年羅德學人李珮珊校友(98/聯合/電子)、校長劉遵義教授、聯合書院院長馮國培教授、2000年羅德學人黎穎瑜校友(00/崇基/社會)及1996年羅德學人王澤基校友(96/新亞/電子)。

Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor met the four Rhodes Scholars before the lecture, accompanied by the Convenor of the lecture, Professor Fung Kwok-pui, Head of United College.

From right: Rhodes Scholar 1994, Mr Wong Ming-fung, William (94/UC/BBA); Rhodes Scholar 1998, Ms Lee Pui-shan, Amanda (98/UC/EEE); Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor; Professor Fung Kwok-pui, Head of United College; Rhodes Scholar 2000, Ms Lai Wing-yu, Jade(00/CC/SOC) and Rhodes Scholar 1996, Mr Wong Chak-kei, Jack (96/NA/EEE).



講座召集人聯合書院院長馮國培教授致歡迎辭。

The convenor of the lecture, Professor Fung Kwok-pui, Head of United College, delivered a welcome speech.



四位中大校友與一眾師生及校友分享他們的學習心得及留學經驗，講座並由聯合書院資深書院導師黃鉅鴻教授(中)擔任主持。

Four Rhodes Scholars from CUHK from different fields of expertise shared their academic pursuit and experiences in studying abroad with all staff, students and alumni. Professor Jeremiah K H Wong, Senior College Tutor, United College (centre) was the moderator of the lecture.

思源文娛中心會所管理委員會——兒童朱古力製作工作坊 18/4/2009

Workshop on Chocolate Making for Kids by Si Yuan Amenities Centre Club Management Committee



中文大學酒店及旅遊管理學院導師陳榮儉先生(右二)擔任朱古力製作工作坊的導師。

Mr Joe Chan, Instructor of the School of Hotel and Tourism Management, CUHK (second from right) conducted the Chocolate Making Workshop.



導師陳榮儉先生向小朋友介紹朱古力的來源地及特性等資料，小朋友不但留心聽講，更舉手回答問題。

Mr Joe Chan gave a simple briefing on the origin and nature of chocolate. Children patiently listened and raised up their hands to answer questions.



家長及小朋友合力製作朱古力。Parents and children made delicious chocolate together.

健康聯合人系列——健康講座

Health Series - Health Talk

24/4/2009

大學保健處健康教育主任簡阮美妍女士主講「健康旅遊」，與出席者分享外地常見疾病的資訊及防疫方法。

Mrs Pauline Kan, UHS Health Education Officer, delivered a luncheon talk on "Travel Health" and shared with us some health advice on travelling abroad.

